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Ferdinandy Bence 

2011. október 11. – 2011. november 25. 

Bevezető: 

Újkori hagyományainknak megfelelően először időrendi bontásban szerepelnek azon események, 

ahol részt vettem, majd a szöveges beszámoló a napi rutinon kívüli dolgokról. 

Időrendi bontás: 

október 14. – Intézeti Tanács 

október 17. – Választmány 

október 18. – Lágymányosi Hallgatói Fórum a készülő Ftv-ről 

október 19. – Kari Tanács 

október 24. – Választmány 

október 27. – Tüntetés az Ftv. koncepciója ellen 

november 7. – Választmány 

november 11. – Intézeti Tanács 

november 14. – Választmány 

november 18-20. – TTK HÖK Vezetőképző 

november 21. – Választmányi megbeszélés 

november 24. – Választmány 

november 25-27. – HÖOK Vezetőképző 

november 25. – HÖOK BRSZ Közgyűlés 

november 26. – HÖOK Közgyűlés 

Szakterületi delegáltságokról szóló beszámoló: 

A tárgyidőszak összes választmányán, Kari Tanácsán és Fizikai Intézeti Tanácsán részt vettem, Lakatos 

Dóra és Jófejű Anikó szintén részt vettek a tárgyidőszak összes Intézeti Tanácsán. Az Alapítvány a 

tárgyidőszakban nem tartott kuratóriumi vagy felügyelőbizottsági ülést. 

Szöveges beszámoló: 

Alapítvány: A jövő héten lesz az Alapítványnak kuratóriumi ülése. Egyelőre még továbbra is 

tanulmányozom az Alapítványt érintő jogszabályokat. 



EHB: Az elmúlt időszakban volt Fiziqs Lézertag, Fiziqs Buli, planetárium látogatás lezajlott az Ortvay 

Rudolf nemzetközi problémamegoldó verseny. A FÓKA pörög, hetente több alkalom is van, jelenleg 

főleg fizikusok járnak, de már jöttek vegyészek is. 

Alapszabály: A múlt héten Alapszabály módosításon dolgoztam, ennek a végeredményét a listán 

láthatjátok majd nemsokára. 

Vezetőképző: A vezetőképzőn tartottam egy szekciót az Alapszabályról, ami a szakterületi csoportok 

rendszerén dolgoztunk, illetve az esti csapatépítésen voltam állomás. 

 
Siófok 
2011. november 26. 


